

filled out with false prices and made out to the owners of music stores or their employees and, if so, what are the names of all persons involved in signing the vouchers and in receiving the vouchers?

11. Is the government aware that the RCMP have stated that it is possible charges will be laid and, if so (a) on what date will charges be laid (b) will charges be laid in a civil court or will the Armed Forces bring the matter before a court martial?

No. 1,108—Mr. Rodriguez—January 23

1. How many items of equipment worth more than \$5,000 are presently being used in the Post Office's Mississauga Bulk Plant?

2. In each case, what is the nature of the item, where was it purchased, at what cost and what performance guarantee was given?

No. 1,121—Mr. Rodriguez—January 23

For each fiscal year since 1970, what amount was spent in the Constituency of Nickel Belt by the Ministry of State for Urban Affairs and those agencies that report to it?

No. 1,142—Mr. Herbert—January 23

For each \$100 spent by the average person in (a) 1977 (b) 1967 (c) 1957, what amount was spent on (i) food and beverage (ii) housing (iii) health (iv) recreation?

No. 1,151—Mr. Yewchuk—January 23

1. What was the total cost of the 1976-77 swine influenza immunization programme?

2. To which provinces was the vaccine distributed and, in each case, in what amount?

3. How much of the vaccine, and at what cost, was spoiled because of non-use during its life expectancy?

4. In what location is the remaining vaccine stored at the present time and how much is still usable?

5. In which vaccines is Canada self-sufficient?

6. Which vaccines are (a) exported and to which countries (b) imported and for what reason?

No. 1,165—Mr. MacKay—January 23

1. Did the Hamilton Harbour Commission consider repurchasing the waterfront property and waterlots sold to the Lax Brothers by the Commission for approximately \$212,000 and, if so, did Mr. Bernie Morelli act on behalf of the Minister of Labour with respect to the possible acquisition of the property?

2. What are the details of the precise services Mr. Morelli provided for the Minister?

3. Did Mr. Morelli prepare a written report or submission of any type to the Minister and, if so, what specifically did he recommend?

prix et étaient-elles faites au nom de propriétaires de magasins d'instruments de musique ou de leurs employés et, dans l'affirmative, quel est le nom des personnes chargées de signer et de recevoir ces factures?

11. Le gouvernement sait-il que la G.R.C. a affirmé que des accusations seraient probablement portées et, dans l'affirmative, a) quand ces accusations seront-elles déposées, b) les accusations seront-elles déposées devant un tribunal civil ou les Forces armées feront-elles passer les accusés en cour martiale?

N° 1108—M. Rodriguez—23 janvier

1. Combien de pièces d'équipement valant plus de \$5,000 utilise-t-on actuellement aux installations de traitement du courrier en vrac du bureau de poste de Mississauga?

2. Dans chaque cas, quelle est la nature de ces pièces, où les a-t-on achetées, combien les a-t-on payées et quelle garantie de rendement a-t-on obtenu?

N° 1121—M. M. Rodriguez—23 janvier

Depuis 1970, quelle somme le département d'État chargé des Affaires urbaines et les organismes qui en relèvent ont-ils dépensée dans la circonscription de Nickel Belt, au cours de chaque année financière?

N° 1142—M. Herbert—23 janvier

Sur chaque \$100 dépensés par le Canadien moyen en a) 1977, b) 1967, c) 1957, quelle partie de cette somme était affectée (i) à l'alimentation (ii) au logement (iii) à la santé (iv) aux loisirs?

N° 1151—M. Yewchuk—23 janvier

1. Combien a coûté au total le programme d'immunisation contre la grippe porcine de 1976-1977?

2. A quelles provinces le vaccin a-t-il été distribué et, dans chaque cas, en quelle quantité?

3. Combien de vaccins ont été perdus pour n'avoir pas été utilisés pendant la période de validité et à combien s'établit cette perte?

4. A l'heure actuelle, où se trouve le reste des vaccins et combien sont encore utilisables?

5. Quels vaccins le Canada possède-t-il en quantité suffisante pour subvenir à ses propres besoins?

6. Quels vaccins sont a) exportés, et à quels pays, b) importés, et pourquoi?

N° 1165—M. MacKay—23 janvier

1. La Commission du port de Hamilton a-t-elle étudié la possibilité de racheter les parcelles du front de mer et les lots de grève vendus aux frères Lax par la Commission pour environ \$212,000 et, dans l'affirmative, M. Bernie Morelli a-t-il agi pour le compte du ministre du Travail en ce qui concerne l'acquisition éventuelle de ces biens?

2. Quels sont, en détail, les services précis que M. Morelli a rendus au ministre?

3. M. Morelli a-t-il rédigé un rapport quelconque au ministre et, dans l'affirmative, quelles recommandations précises a-t-il formulées?